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Interpelacja 

Dotyczy: wykonania przejść dla pieszych na ul. Tynieckiej 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację dotyczącą realizacji przejść dla pieszych na ul. Tynieckiej, 
które są kluczowe dla bezpieczeństwa mieszkańców oraz osób korzystających z komunikacji miejskiej w tej 
okolicy. 

1. Kiedy planowane jest wykonanie przejścia dla pieszych na ul. Tynieckiej w rejonie przystanków 
przy hotelach Bona i Tynieckim? Jest to miejsce intensywnie uczęszczane przez pieszych, którzy 
obecnie są narażeni na ryzyko podczas przekraczania jezdni. 

2. Co z wyznaczeniem przejścia dla pieszych na ul. Tynieckiej w okolicy skrzyżowania z ul. Kolną? 
Wnioskowałem o to rozwiązanie kilka lat temu, a jego brak nadal stanowi poważny problem dla 
bezpieczeństwa ruchu pieszych i kierowców. Proszę o informację, na jakim etapie znajduje się ten 
projekt i ile czasu jeszcze potrzeba na jego realizację. 

Mieszkańcy od dłuższego czasu zgłaszają potrzebę pilnych działań w tej sprawie. Dlatego uprzejmie proszę 
o przyspieszenie procedur oraz poinformowanie mnie o aktualnym stanie realizacji powyższych inwestycji. 

 

Z poważaniem 

Marek Sobieraj 

Marek Sobieraj 

Radny Miasta Krakowa 


